
 Zápis ze zasedání Školské rady Gymnázia Jana Keplera v Praze 6 15.11. 2023 
 
Přítomni: 
j.h. Ivana Landsingerová – bývalá ředitelka školy 
Karel Žďárek – nový ředitel školy 
E. Kaslová – ekonom školy 
 
Členové školské rady: 
Zástupce rodičů: Jaroslav Hamrle 
Zástupce studentů: Štěpán Fedorek 
Zástupci pedagogů: Ludmila Knappová, Miroslav Pešek 
Zástupce zřizovatele: Jan Zahradil 
 
Omluveni: 
Zástupce zřizovatele: Mariana Čapková 
 
Program: 

1) Předsedkyně ŠR přivítala všechny členy školské rady a informovala je o jmenování nového 
ředitele školy Karla Žďárka 

2) Předsedkyně je dále informovala o průběhu nových voleb členů rady v roce 2022,23 – a to 
zástupců studentů (již proběhly) i pedagogů (proběhnou na jaře 2024) 
 

3) Ivana Landsingerová  představila Výroční zprávu GJK za školní rok 2022/23  
Podrobněji se zmínila o  následujících  tématech: 

a) Výsledky maturitních zkoušek ve společné části – procentní úspěšnost v testech i 
percentil ve srovnání s ostatními školami ukazuje na vysokou úroveň studia na GJK. 

Úspěšnost studentů v přijímání na vysoké školy je téměř 100%, paleta VŠ, na které 
studenti nastupují, je široká, v posledních letech značně převažují technické a 
přírodovědné obory. 13 studentů bylo přijato na zahraniční univerzity 

b) Na škole vznikla funkce pracovníka pověřeného primární prevencí (prof.Pulec) a také 
se úspěšně rozběhly supervize pro učitele s klinickým psychologem. Nyní probíhá 
kurz kariérního poradenství. Naléhavá je problematika péče o studenty se speciálními 
vzdělávacími potřebami  a psychickými problémy, jejichž počet narůstá. Role 
školního psychologa je pro školu klíčová 

c) E Kaslová informovala ŠR o hospodaření školy: 
- Hospodaření školy v roce 2022/23 proběhlo bez ztrát, zisky z bohaté doplňkové 

činnosti byly převedeny do rezervního fondu, odkud se v následujícím roce čerpá na 
doplnění školních sbírek. Velkou podporou je příspěvek zřizovatele na materiální 
zabezpečení.. 

- Škola se bude muset vypořádat s úspornými opatřeními a co nejvíce snížit 
energetickou náročnost provozu.  

- Ve škole se postupně obměňují tabule, které byly už nevyhovující.  
- Ve škole nyní chybí správce sítě – je to nahrazeno najatou externí  firmou a učitelem, 

který částečně řeší průběžné problémy. Stav je však nevyhovující a bude řešen. 
-  

Rada Výroční zprávu jednomyslně schválila 
 
 

 
 Ludmila Knappová 

       Předseda Školské rady GJK 
          V Praze, 18.11. 2023 



Příloha 1: 
Dodatek:  
na základě hlasování per rollam schválila (20.11.2023 ) ŠR tento dodatek k zápisu: 

"Školská rada zásadně nesouhlasí se změnou ve financování škol založené na snížení 
PHmax, protože výrazně  ohrožuje kvalitu vzdělávacího procesu na GJK a znemožňuje 
využívat moderní metody výuky.  Vyzývá zřizovatele školy, aby se všemi dostupnými 
prostředky pokusil zabránit prosazení těchto změn a v případě, že se to nepodaří, aby  se 
pokusil najít ve svém rozpočtu zdroje pro dofinancování chybějících prostředků tak, aby 
mohla škola nadále poskytovat svým studentům vzdělání v  nejvyšší kvalitě. " 

 
 

Příloha 2: 
Schválení změny ve školním řádu  
 


